
 
 

 

 
PROTOKOLL ÅRSMÖTE 
Golden retrieverklubben Västerbottenssektionen 
Datum 2025-02-17 
Tid: 19.00 
Plats: Studiefrämjandet, Umeå 
 

 
 
 
Antal deltagare: 12 stycken 
 
 
1 §  Mötet öppnas 
 
                       Föreningens ordförande Maiken Vasanoja hälsade alla välkomna och förklarade att 
mötet öppnat.  
 
2 § Justering av röstlängden 
 
                       Det är 12 medlemmar närvarande på årsmötet.  
 
3 § Val av ordförande för mötet 
 
 Beslut att välja Maiken Vasanoja till mötesordförande. 
 
4 § Meddelande om styrelsens val av sekreterare för mötet 
 
 Beslut att välja Sandra Ålevik till mötessekreterare. 
 
5 §  Val av två justerare tillika rösträknare, att tillsammans med mötets ordförande 

justera protokollet 
 
  Beslut att välja Klara Kindlund och Gudrun Kågström Lindberg till protokolljusterare. 

 
6 § Fråga om mötet blivit behörigt utlyst 
 
 Mötet har blivit utlyst på klubbens hemsida, facebooksida, instagram och Golden Nytt. 
 
                       Beslut att förklara mötet behörigt utlyst. 
 
7 § Fastställande av dagordning 
 
 Beslut att fastställa dagordningen.  
 
8 § Föredragning av styrelsens verksamhetsberättelse samt årsbokslut med 

resultat och balansräkning 
 
 Årsmötet gick igenom verksamhetsberättelsen samt årsbokslut med resultat och 

balansräkning.  
                      
                        - Ändra årtal på medlemsantal från 2023 till 2024.  
 

 



 
                        Beslut att lägga verksamhetsberättelsen till handlingarna.  
                        Beslut att fastställa bokslutet. 
                    
 
 
 
 
9 § Föredragning av revisorernas berättelse 
 
 Revisor Gudrun Kågström Lindberg föredrog revisonsberättelsen.  

 
Beslut att lägga revisionsberättelsen till handlingarna. 
 
 

10 § Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 
 
 Beslut att bevilja att ge styrelsen ansvarsfrihet för 2024. 
 
11 §      Styrelsens förslag till verksamhetsplan 

 
               Ordförande Maiken går igenom kommande verksamhetsplan.  
 
              Beslut att fastställa styrelsens förslag till verksamhetsplan.  

 
 

12 § Styrelsens förslag till budget för kommande verksamhetsår 
 
 Mötet går igenom styrelsens budgetförslag till kommande verksamhetsår.  
 
 Beslut att godkänna styrelsens förslag till budget för kommande verksamhetsår. 
 
13 § Fastställande av reseersättning och traktamenten för styrelsen, revisorer och  

övriga funktionärer 
 
 Ersättning och traktamenten för styrelsen, revisorer och övriga funktionärer enligt  

huvudstyrelsens rekommendationer. 
 
 Beslut att fastställa ersättningen och traktamenten för styrelsen, revisorer och övriga 

funktionärer.  
   
14 § Val av ordförande, ordinarie ledamöter och ev. suppleanter i styrelsen samt  

beslut om suppleanternas tjänstgöringsordning 
 

Beslut att välja Lisa Elofsson till ordförande på 1 år.  
Tilda Holmgren är ordinarie ledamot, 1 år kvarstår. 
Niclas Olofsson är ordinarie ledamot, 1 år kvarstår. 
Ingrid Sjöberg är ordinarie ledamot, 1 år kvarstår. 
Ulf Sörlin är ordinarie ledamot, 1 år kvarstår. 
Beslut att välja Maiken Vasanoja till suppleant på 1 år. 
Beslut att välja Klara Kindlund till suppleant på 2 år. 
 
 
 

 
 

 



 
15 § Val av två revisorer samt två revisorssuppleanter 
 
               Oliver Vasanoja är revisor, 1 år kvarstår.    
               Beslut om omval av Gudrun Kågström Lindberg som revisor på 2 år. 

 
 

16 § Val av valberedning om tre personer varav en ordförande 
 
               Beslut att välja Robert Bohman på 1 år, Torbjörn Åström på 1 år, Sandra Ålevik på 2 år till 
valberedningen. Robert Bohman valdes till ordförande. 
 
 
 
 
17 §       Beslut om omedelbar justering av punkterna 14 – 16 
  
                Ja. 

 
 

18 §        Behandling av frågor som senast den 1 oktober anmälts till styrelsen eller av  
denna underställts mötet 
 
                Inga frågor. 

 
19 §        Genomgång av handlingar till klubbens fullmäktigemöte 

 
                  Inga motioner har kommit till klubbens fullmäktigemöte.  

 
20 §          Övriga frågor  

 
                   - Öppna träningar på Forslunda. 

 
                   - Kan Next Level Dog Arena vara en bra lokal istället för Forslunda? 

 
                    Mötet beslutade att låta dessa frågor gå vidare till styrelsen. 

 
 
Mötet avslutas 20:27. 

 
 
……………………………… 
 
Maiken Vasanoja  
 
Ordförande 

 
 
……………………………… 
 
Sandra Ålevik 
 
Sekreterare 

 
 
……………………………… 
 
Klara Kindlund 
 
Justerare 

 
 

 
 
……………………………… 
 
Gudrun Kågström Lindberg 
 
Justerare 

 



 
 
 

 


